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PRoToKoŁ NR V|/2016 Z PoslEDZEN|A RADY os|EDLA Z1 W DNIU 12.01'.201-6

Porzqdek obrad;

L. Otwarcie posiedzenia.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady osiedla.

3, Podsumowanie działań Ro ,,Z1,,w 2015 r.

4' Przyjęcie uchwały w sprawie sprawozdania z dziataIności Rady w 20].5 r.

5. Zap|anowanie dziatań Ro na 20]-6 r.

6. Ustalenie i przyjecie planu sesji Rady w 2016 r.

7. Sprawy bieżqce iwo|ne wnioski.

8' Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1

o godz.1.900 otwarcie sesji Ro. Przywitanie i przedstawienie porzqdku spotkania przez

Przewodniczqcego Rady osiedla WitoIda Morawskiego.
Na zebranie przybyto 9 radnych (wg Iisty obecności)'

Ad. 2

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Ro jednogtośnie

Ad. 3

PrzewodniczqcaZarzqdu osiedIa Aleksandra Spisak.Go|em o, oraz Przewodniczqcy Rady osiedIa
Wito| d Morawski przedstawiIi dziata nia Ro Z1' za 2015 rok (zatqczni k).

Ad.4

W wyniku gtosowania przyjęto sprawozdanie z dziataIności Ro za 2Ot5 rok jednogtośnie.

Ad. s

Termin pikniku d|a mieszkańców naszego osied|a w 2016 roku pozostaje do uzgodnienia z paniq
Małgorzatq WaIendzińskq.Półtorak, która nie mogta przyjść na dzisiejszq sesję.
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Aleksandra Spisak-Golemo stwierdziła, że skoro nie możemy liczyć na fundusze z budżetu 
partycypacyjnego (bo w połączeniu z ogromnym os. Z nigdy nie przegłosujemy naszych propozycji), 
należy wrócić do praktyki z lat ubiegłych i bieżące problemy naszego osiedla zgłaszać odpowiednim 
instytucjom UM Tychy z wnioskami o sposobie załatwienia.  
RO planuje m. in. zająć się bezpieczeństwem na ul. Sikorskiego, będzie też monitorować sytuację 
dzikiego parkowania na naszym osiedlu. 
Trzeba także  wystąpić do wydziału komunikacji w sprawie autobusu nr 137 parkującego w zatoczce 
przystanku tuż przed przejściem dla pieszych i skrzyżowaniem ulic Sikorskiego/Zacisze. Dłuższy postój 
autobusu w tym miejscu bardzo ogranicza widoczność i stanowi zagrożenie dla bezpieczeństwa tak 
przechodniów jak i włączających się do ruchu aut z ul. Zacisze. 
Rada będzie zajmować się sprawami dotyczącymi zgodności realizowanych i planowanych na naszym 
osiedlu inwestycji – zgodnie z planem zagospodarowania przestrzennego, oraz tymi które wynikną na 
bieżąco. 

Ad. 6 

Zaplanowano terminy Sesji Rady  Osiedla Z1: 

12.01,  12.04,  17.06,  13.09,  8.11 
Godzina spotkań pozostaje niezmienna - czyli 1900. 

Ad. 7 

Przewodniczący Morawski wspomniał o pojemnikach na popiół. Kilka sztuk jest ustawionych przy 
budynku przy ul. Placu Zbawiciela. Prosił aby chwilowo wstrzymać się z akcją informacyjną wśród 
mieszkańców do momentu gdy uzyskamy bardziej szczegółowe informacje na ten temat.  
W sprawie pojemników  na popiół i terminów wywozu należy zadzwonić do firmy Master, najlepiej 
do prezesa - pana Mieczysława Podmokłego. 

Ad. 8 

 Przewodniczący RO podziękował wszystkim za przybycie. Posiedzenie zakończyło się o godzinie 2030. 

 

 

Przewodniczący Rady Osiedla „Z-1”        Protokolant 
Witold Morawski         Marzena Grylewicz
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